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Nämndinitiativ till Tekniska Nämnden 

 

Lös problemen med elsparkcyklarna! 

Idag finns fler än tusen elsparkcyklar runtom i Norrköping och i takt med att antalet ökar, 

ökar också problemen. Dels sker olyckor inte minst för att elsparkcyklarna allt för ofta 

framförs bland gångtrafikanter. Det största problemet är dock elsparkcyklar som parkeras 

slarvigt och direkt trafikfarligt. Det skapar inte bara irritation utan gör också vår stad 

otillgänglig för många äldre eller funktionshindrade medborgare.  

Norrköpings kommunfullmäktige beslutade i maj om att införa en markupplåtelseavgift för 

elsparkcyklar. Det är utmärkt men inte tillräckligt. Vi anser att man snarast bör kalla 

elsparkcykelföretagen till ett möte på samma sätt som man gjort i Linköping för att styra upp 

situationen med felparkerade och slängda elsparkcyklar i vår stad.  

Vänsterpartiet föreslår tekniska nämnden besluta: 

- Att kalla elsparkcykelföretagen till ett möte med tekniska nämndens presidium och 

eventuellt fler berörda kommunpolitiker. 

 

- Att vid mötet bör åtminstone följande punkter tas upp som önskemål från kommunens 

sida: 

1) Att elsparkcykelföretagen bör införa parkeringsövervakning, där användaren måste 

fota sin parkering innan en resa kan avslutas. 

2) Att elsparkcykelföretagen bör öka personalstyrkan som flyttar och hämtar upp 

felparkerade elsparkcyklar 

3)  Att elsparkcykelföretagen och kommunen i samråd bör upprätta särskilda 

uppställningsplatser i områden där många resor påbörjas och avslutas. 

- Att kommunen klargör att om elsparkcykelföretagen inte styr upp detta kommer 

Norrköpings kommun omhänderta felparkerade cyklar som bolagen senare får lösa ut 

till en kostnad. 
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